
                                                                                                             Rzepin 17.06.2014 

PROTOKÓŁ  nr 4 

z posiedzenia Rady Rodziców SzP. Nr 1 w Rzepinie 

PORZĄDEK SPOTKANIA 

1. INFORMACJA FINANSOWA O STANIE KONTA RADY RODZICÓW - OMÓWIENIE 
PONIESIONYCH WYDATKÓW W ROKU SZKOLNYM 2013/2014. 

2. FESTYN RODZINNY – PODSUMOWANIE. 

3. WSTĘPNE OMÓWIENIE ZADAŃ NA PRZYSZŁY ROK SZKOLNY 2014/2015. 

4. PODZIĘKOWANIA ZA WSPÓŁPRACĘ. 

 

AD. 1. Skarbnik Rady Rodziców p. Piotr Radlicki przedstawił bieżące dane dotyczące stanu konta 
Rady Rodziców oraz omówił dokonane wydatki zgodnie z przyjętym preliminarzem ( załącznik nr 
1). 

AD. 2. Pani Dyrektor poinformowała, że z tegorocznego Festynu Rodzinnego zebrano kwotę 
ponad 7 000 PLN, która zostanie przeznaczona na zakup tablicy interaktywnej oraz na inne 
zadania statutowe szkoły. Pani Dyrektor przekazała gorące podziękowania dla wszystkich 
rodziców biorących czynny udział w festynie za ogromne zaangażowanie. 

AD. 3. W dalszej części zebrania poruszone zostały następujące tematy: 

- zakup nowego nagłośnienia niezbędnego do prawidłowego odsłuchu odtwarzanego tekstu 
podczas prowadzonych testów językowych oraz wykorzystywanego do szkolnych imprez 
okolicznościowych, 

- założenie lokaty na koncie Rady Rodziców w celu pozyskania dodatkowych środków, a 
pozostawienie do dyspozycji Rady Rodziców na bieżące wydatki kwoty w wysokości do 5 000 
PLN, 

- złożenie projektu strukturalnego jako dodatkowe źródło funduszy pozyskiwanych przez Radę 
Rodziców, dalsze decyzje zostaną podjęte na następnym zebraniu w nowym roku szkolnym 
2014/2015 po uzyskaniu szczegółowych informacji od p. Agnieszki Wodary, 

- zmobilizowanie rodziców do wpłacania składek, podjęto decyzję o ponownym przypomnieniu 
rodzicom o celowości wpłat podczas najbliższego zebrania z wychowawcami klas, 
przewodnicząca zaproponowała przeprowadzenie konkursu dla klas I – VI, 

- usprawnienia komunikacji pomiędzy członkami Rady Rodziców, zaproponowano utworzenie 
konta elektronicznego dostępnego tyko dla członów oraz stworzenie strony internetowej w celu 
zamieszczania bieżących informacji oraz podjętych uchwał. 

Sprawozdanie z powyższych zagadnień zostanie przedstawione w roku szkolnym 2014/2015. 

protokołowała                przewodnicząca: 

Ewa Ciesielska       Ewa Ciesielska 


